
Styrelsemöte Hultsfredsbygdens Ridklubb 2013-03-10 

Närvarande: Cecilia Myrén, Louise Myrén, Jan Isberg, Susanne Andersson, Johan Friberg, Maria 
Andersson, Sofia Johansson och Ylva Welinder. 

§1. Jan började med att hälsa alla välkomna och öppnade mötet. 

§2. Till mötesordförande valdes Jan Isberg. 

§3. Till mötessekreterare valdes Ylva Welinder. 

§4. Till justerare valdes Susanne Andersson. 

§5. Punkterna från konstituerande mötet godkändes. 

§6. Jan började sedan med att redogöra olika poster i ekonomin. 
Förklaringen till att resultatet har gått från plus till minus ligger i olika poster, ex. tal ridande samt 
uthyrda stallplatser har minskat, samtidigt som kostnader för foder och strö har ökat.  
En stor utgiftspost är konsultarvoden, och det ska ses över om den kan minskas, bl a genom att ha en 
egen kassör/revisor i styrelsen. Susanne tar på sig att kolla med Carina Persson. 

§7. Årsavgift/medlemsavgift inför 2014 bestämdes vara oförändrad; 300:-/vuxen, 150:-/junior. 

§8. Följande ansvarsområden tilldelades styrelsemedlemmarna: 

- Arbetsgrupp/anläggningsansvarig: Johan Friberg valdes till sammankallande/ansvarig samt 
Jan Isberg och Hasse Karlsson. Fler frivilliga är välkomna att anmäla sitt intresse. 

- Pressansvarig: Sofia Johansson. Hon fick till sig att HBR´s verksamhet ska lyftas fram och 
göras mer synlig, små som stora tillfällen, både i lokaltidning och på hemsidan. 

- Personal/US-ansvarig: Susanne Andersson, samt sammankallande för tävlingssektionen. 
Susanne önskade att det skulle finnas fler tillgängliga för hjälp i samband med tävling. 

- Sponsoransvarig: Jan Isberg. Bl a så finns möjlighet för ett sponsoravtal med Sparbanken. 
- Reparationsbehovet i ridskolestallet och Grevestallet ska ses över, Jan Isberg ansvarig. 
- Gödselhanteringen måste ses över, kostnadsmässigt och miljömässigt. Jan kollar även upp 

detta. 

§9. Datum för gemensam träff mellan grannstallarna på ridskolan bestämdes till måndagen den 
18/3 kl 19.00 i cafeterian. 

§10. Datum för gemensam städdag på ridskolan och dess omgivningar sattes till lördagen den 6 april 
kl 8.00-12.00. Anslag fixas av Jan och ridskolan bjuder på korv. 

§11. Datum för att jobba med SISU-måldokument på Moliljan sattes till lördagen den 11/5 med 
början vid 9.00. Styrelse och personal kommer att arbeta fram bl a arbetsbeskrivningar. 

§12. Hyreshöjning för Lillstallet diskuterades. Jan kollar upp villkor och tillvägagångssätt. 

§13. Ombud för SvRF: Annelie Ovedal och Camilla Stridh. 

  



§14. Övriga frågor: 

- En korppromenad kommer att genomföras någon gång i maj med start på ridskolan. Då bör 
cafeterian vara igång. Datum för det ska Sofia försöka ta reda på. 

- Personalansvarig skickar ridlärare Ida Myrén på utbildning för Grönt kort den 21/3. 
- Det har uppmärksammats att en ridlärare har fått för lite lön efter jämförelse med 

kollektivavtal. Ordförande godkände en retroaktiv utbetalning av den lön som fattas. 
- Problemet med sadlar kvarstår och i nuläget finns ingen direkt lösning då man inte har medel 

att köpa in nya sadlar. 
- Knatten samt prova-på för vuxna har inbringat 4 420:- som kommer att användas till att köpa 

in diverse material vid tillfälle samt finnas tillgängligt i kassan. 
- Susanne, med hjälp av Maria köper in priser till kommande tävlingar. 
- Önskemål /förslag lämnades på att ha en klocka för utomhusbruk, att användas exempelvis 

vid framridning i samband med tävlingar. Jan tar på sig att kolla upp detta. 

§15. Datum för nästa möte sattes till onsdagen den 27/3 kl 18.00 i cafeterian. 
De styrelsemedlemmar som ännu inte har fotograferats ska göra det på mötet.  

§16. Mötet avslutades. 

 

Vid pennan   Justerare 

 

 

Ylva Welinder   Susanne Andersson 


